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Geachte Gemeenteraadsleden,

Deze brief bestaat uit twee delen. In deel 1 van de brief zal ik omschrijven hoe de 
situatie was, en nu is. In deel 2 van de brief zal ik uiteenzetten waarom de resterende 
bomen in de straat voor mij als bewoner zo waardevol zijn.

Ik hoop dat u na het lezen van deze brief begrijpt waarom ik als bewoner van het 
groene hart bang ben dat mijn straat een kale bedoening wordt (en al deels is) en dat 
het Groene Hart voor mij in de staat alleen nog maar een illusie is (terwijl ik er 
middenin woon)

Deel 1
Een vijf tal jaren geleden was ik op huizenjacht. U kent het wel; woningen bezoeken 
en de buurten bekijken, om een plaats te vinden waar je (alleen of met je gezin) een 
thuis kan maken. Een plaats waar het fijn is om thuis te komen, na een dag hard 
werken.

Ik heb deze plaats gevonden op de Rosmolen 93. Een straat waar het weelderig 
groen je tegemoet kwam. Het getjirp van vogels uit de bomen gaf een ontspannen 
gevoel van rust als ik met de ramen open op bed lag. Een ‘bebost’ bladerdak gaf je 
het gevoel dat ondanks dat je in de drukke randstad woont, je mag thuiskomen in 
een groene oase van rust. Heerlijk!

Nog geen jaar geleden kwam de buurman van 2 huizen verderop (bewoner rosmolen 
89) langs met een handtekeningenactie voor de kap van de bomen aan de voorkant 
van de straat.

Hij gaf aan dat de bomen in de staat ervoor zorgen dat mensen met hooikoorts het 
‘zwaar’ hadden. Ook droeg hij als argument aan dat de auto’s een paar keer per jaar 
onder zaten met ‘prut’ uit de bomen. 

Hij had contact met de gemeente gehad (zei hij) en vertelde dat hij geregeld had dat 
de gemeente deze bomen zou weghalen en een ander type bomen zou neerzetten 
(bomen die alleen 1x per jaar hun blad laten vallen).

De buurman drukte me op het hart dat zodra de bomen omgekapt zouden worden er 
op zeer korte termijn nieuwe bomen zouden komen. Ik heb de handtekeningen actie 
toentertijd ondertekend omdat ik moet bekennen dat de bomen die er nu stonden 
inderdaad zorgden voor veel “troep” op de auto’s doordat ze 3 of 4 keren per jaar 
spul lieten vallen uit de boom.



Ik wil benadrukken dat de enkel de toezegging van nieuwe bomen heeft mij 
toentertijd heeft bewogen om te tekenen. 
Aangezien tweederde van de inwoners van de staat getekend heeft, zijn de bomen 
verdwenen. 

Na een tweetal maanden waren er nog geen nieuwe bomen, waarop ik  contact met 
de gemeente heb gezocht. De gemeente gaf aan dat ze bekend waren met de 
handtekeningen actie. Ook gaven ze aan dat ze de bewoner van Rosmolen 89 op 
het hart hadden gedrukt dat er GEEN nieuwe bomen voor in de plaats zouden 
komen. (pas bij eventuele reconstructie van de wijk) 
De bewoner van de Rosmolen 89 heeft dus onder valse voorwendselen mijn 
handtekening weten te verkrijgen.

U begrijpt dat ik als bewoner van de staat hevig teleurgesteld ben. Niet alleen in mijn 
buurman die gelogen heeft, maar ook in de gemeente Alphen aan den Rijn die niet 
de eerlijkheid van deze handtekeningenactie onderzocht heeft en geen brief aan de 
bewoners heeft gestuurd, maar direct tot kap over is gegaan.

De straat die de afgelopen 5 jaar een lust was voor het oog is een grote kale 
bedoening geworden. Een van de redenen waardoor ik juist hier ben gaan wonen is 
kapot gemaakt en zal tot de reconstructie van de wijk (die wegens minimale 
verzakking in 30 jaar nog nooit op de agenda heeft gestaan, en de aankomende 15 
jaar ook niet (naar ik begrepen heb) niet meer van groenheid zal blaken.

Toekomstgerichte zorgpunten
Aan de achterzijde van mijn huis staat een groot appartementen complex. Dit zorgt 
ervoor dat een groot deel van mijn uitzicht aan de achterzijde van mijn huis wordt 
ontnomen door een ‘lelijk’ betoncomplex. 

Gelukkig staan er een drie-tal prachtige middelmaat bomen (er staan er meer alleen 
deze 3 hebben voor mij de meeste waarde) De bomen staan zes maanden per jaar 
in de bloei, waardoor er een heerlijk groen uitzicht is. 

Ook voorzien de bomen ons van de nodige privicy, (bewoners van 
appartementencomplex kunnen nu niet mijn woonkamer inkijken). Verder zorgen ze 
voor ontspanning door het gefluit van de vele vogels die zich erin nestelen dan wel 
vrolijk op de takken hun lied zingen. En het geritsel van de bladeren in de wind.

Tevens ben ik bang dat de waarde van mijn woning onherroepelijk gaat dalen als de 
bomen worden gekapt.

Naast de persoonlijke voordelen zorgen bomen voor meerdere voordelen voor ieder 
mens o.a. 

- Bomen zorgen voor de afbrak van CO2 en voorzien zo van schone verse lucht 
(Er is een grote hoeveelheid auto’s in onze straat)

- Bomen houden de biodiversiteit in stand en zorgen voor een gezond milieu
- Bomen geven koelte in de zomer d.m.v. fotosynthese proces 

M.a.w. bomen zijn de oplossing voor veel problemen die wij als mens veroorzaken.



Ik hoop dat u begrijpt dat ik dus zeer graag bomen in de straat terug wil en graag zou 
zien dat de bomen die er nu nog staan in ieder geval mogen blijven.

De buurman heeft mij aangegeven dat hij “van deze lelijke bomen af wil. Ze zorgen 
ervoor dat de voorjaarszon niet in mijn tuin schijnt. Ik zal er alles aan doen deze 
bomen weg te krijgen, desnoods zaag ik ze zelf om”.

U begrijpt mijn angst. De voorkant van de staat is een grote kale bedoening. De 
achterzijde die zo prachtig groen is, is voor mij de rede dat ik ondanks de kale straat 
nog steeds met plezier op de Rosmolen woon. 

Het besluit van de gemeente om bij een handtekeningenactie die getekend is door 
tweederde van de bewoners ook deze bomen om te hakken vind ik als bewoner een 
besluit dat laat zien dat de ‘zwakkere’ in de samenleving niet mee tellen. Wat de 
meerderheid beslist dat drukken we op de schouders van de minderheid en de 
minderheid moet er dan maar genoegen mee nemen wat de meerderheid wil.

De voorkant is al kaal, laten we tenminste de achterkant in zijn schoonheid 
behouden.

Ik hoop dat ik u als bewoner heb kunnen overtuigen van het belang van de bomen in 
de staat en eventuele herplaatsing van de verdwenen bomen. Ik hoop dat u als raad 
van Alphen aan den Rijn zichvoor hard gaat maken dat bomen niet zomaar meer 
omgekapt kunnen worden. Op deze manier kunnen we het Groene Hart intact 
houden waardoor mensen zoals ik  met veel plezier kunnen blijven wonen.

In afwachting van uw antwoord,
 
Jordy Schaddelee


